
Referat af afdelingsbestyrelsesmøde onsdag, den 22. Januar 2020.  

 

1. Sidste referat Godkendt. 

2. Juletur m.v. Det var en kæmpe succes som fortsættes i år. 

3. Affaldsøer: Tømning, stank, fluer, larm, flytning af en af øerne - alt dette blev diskuteret, og det blev 

bestemt, at afdelingsbestyrelsen sender det ind som forslag til næste Afdelingsmøde. 

4. Udlejning/priser Fælleshuset:  

     For beboere i Svaneparken betales kr. 1400,- + depositum kr. 1000,- 

     For folk udefra betales kr. 2400,- + depositum kr. 1000,- 

     Dette er Godkendt, alt bliver i øvrigt tjekket sammen med vicevært før og efter udlejning også rengøring. 

 

5. Orienteringsskrivelse/velkomstmappe til nye beboere. Dette tages op til næste bestyrelsesmøde, da der 

ingen forslag var pt. 

6. Fuglefodring. Dette blev diskuteret med hensyn til vores tidligere rotteproblemer, og det blev besluttet 

at afdelingsbestyrelsen sender det ind som forslag til næste Afdelingsmøde. 

7. Næste Afdelingsbestyrelsesmøde: onsdag, den 22. April 2020.  

8. Evt.   Er det muligt at oprette handicap P-Plads til gæster? Vi snakkede om i bestyrelsen, om det kan 

gøres ”lovligt” for gæster, selvfølgelig med handicap p-skilt, at holde på stamvejen evt efter kl 17. Vi 

arbejder videre med dette til næste bestyrelsesmøde. 


